
PRO Byske minns det gångna året 

Föreningshuset fylls med intresserade medlemmar. Bord och stolar är framplockade, 

kaffedoften slingrar sig upp från köket och någon justerar tekniken in i det sista.  

Precist på slaget två hälsar ordförande Ronald Lundqvist alla hjärtligt välkomna och öppnar 

mötet.  

Därefter parentation, med ett tänt ljus, dikt av Hjalmar Gullmark och en tyst minut över de 

medlemmar som avlidit under året.  

 

Årsmötet väljer Anders Vikström till mötesordförande. Han börjar med att visa 

verksamhetsberättelsen som ett bildband, med klipp från alla de olika aktiviteter som 

föreningen haft under året. Det blir en intressant återblick på sammankomster med mycket 

musik, hemlagad palt, vinprovning, julbord och givetvis de omtyckta resorna till Jukkasjärvi 

och Inlandsbanan. Många igenkännande kommentarer hördes i lokalen. 

Mer att säga om mötet? Ekonomin visar på ett bra resultat och alla val väl förberedda så 

personvalen gick lugnt och smidigt tillväga.  

 

Till kaffet hade fikabrödet bakats av Bankgatans kafferep.  

Precist, de som just vunnit pris som Årets Småföretagare  

vid Skellefteås näringslivs-gala Alvargalan. Jättegott! 

 

 

 

Mötet avslutades med lotteridragning och några tankar om vad som är på gång i föreningen. 

Håll koll på hemsidan pro.se/Byske.  


